

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2023-11-07

Närvarande: Anja Lysén, ordförande
Hasse Hermansson, kassör
Marianne Sundkvist, sekreterare
Henrik Roolf, ledamot
Fredrik Holmquist, ledamot
Lennart Claesson, suppleant
Diana Borg, ”praktikant”

1. **Mötets öppnande**

Anja förklarade mötet, som hålls fysiskt på Södra vägen, för öppnat.

2. **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

3. **Genomgång av föregående styrelseprotokoll**

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

4. **Ekonomisk genomgång**

Hasse gick igenom resultat- och balansrapporterna. Vi har fått in de fakturerade kostnaderna från distrikten i ”De fyras gäng”. Just nu ligger resultatet på -3 400 kr. SDF-bidragen, som är viktiga pengar för oss, söks i mars.

5. **Rapport från kommittéerna**

a) *Tävlingsansvarig* – Hasse och Fredrik

Lag-DM: Föreslår fasta priser oavsett antal lag. Men vid färre lag än 5 delas inte något 3.e pris ut.

Tävlingsbestämmelserna för lag-DM behöver inget styrelsebeslut för i år.

Vi har fått information om att Majvallen inte kommer att kunna erbjuda något café i december nästa år. Detta p.g.a. att företaget som har caféverksamheten har mycket att göra under den månaden. Vi diskuterade eventuella lösningar och vi kommer att ta upp detta på medlemsmötet/föreningsträffen i november.

Styrelsen godkände sanktionsansökan om Vinterserien.

Vi har fått mail om att sanktionsansökningar är på väg in.

b) *Ungdomsansvarig* – Anja

Henrik informerade att UNK har formulerat om sin skrivelse och att de vill att distrikten tar ett beslut igen om att fortsätta att bidra till Prins Bertil Junior Cup och övrig ungdomsverksamhet. De kommande två åren kommer det önskade bidraget att vara 12 500 kronor, som är en höjning med 2 500 kronor p.g.a. ökade kostnader.

Under 2024 – 2026 kommer vi inte att få något stöd från RF, då vi inte har tillräckligt med LOK-stöds rapportering för ungdomsverksamheten.

Styrelsen stödjer skrivelsen från UNK och under mötet skickade styrelsen ett svar till förbundet.

Henrik fortsatte att rapportera om STRUL som hölls i Mölnlyckehallen under senare delen av höstlovet – det var 17 glada och nöjda deltagare, varav 6 ungdomar är från vårt distrikt.

Vi diskuterade en del kring ungdomar och tävlingar.

c) *Funktionsvariationsansvarig* – Marianne

Inget att rapportera. På förbundet finns en projektanställd person som precis har börjat sätta sig in i detta. Marianne ska framöver kolla upp vad det innebär.

d) *Domaransvarig* – Henrik t.f.

Den 12/11 hålls en domarutbildning i Varberg. Domarprovet skrivs vid ett senare tillfälle och det kommer att finnas möjlighet att göra det i Göteborg.

Inför nästa år bör vi budgetera för domarkonferensen och även utöka detta till ett par, tre träffar för domare. I distriktet har vi fyra nationella domare, så det finns stora förutsättningar för att detta kan bli bra. Vi diskuterade också domararvode.

e) *Jämställdhetsansvarig* – Marianne

Inget att rapportera. Däremot hade vi en liten diskussion om vi behöver ha med detta som en stående punkt på protokollet. Vi upplever att vi är ganska jämställda och hör inget om det när vi är ute och spelar.

f) *Marknadsföringsansvarig* – Fredrik

Inget att rapportera.

g) *Utbildningsansvarig* – Henrik

Hur ska vi få våra medlemmar att vilja utbilda sig.

Henrik har fortsatt kontakt med vår RF-SISU-konsulent David angående en anpassad utbildning som riktas till våra föreningar.

Många från Göteborg som anmält intresse till tränarutbildningen.

6. Seriespel/DM

Vi beslutade att ta upp frågan om när lag-DM 2024 ska hållas, på medlemsmötet. Styrelsens förslag är helgen 7 – 8/12 2024.

7. ”De fyras gäng”

Andreas Roolf och Elliott Angselius kommer att vara tränare på distriktens gemensamma ungdomsträff i januari.

8. Föreningsträff

Vi gick igenom dagordningen för dagen och inbjudan ska skickas ut omgående. Henrik skickar utbildningsinformation till Fredrik som sätter ihop en PowerPoint till träffen.

9. Inkomna synpunkter

Inga inkomna synpunkter.

10. Årshjul

Vi gick igenom årshjulet och uppdaterade datum, främst för kommande års styrelsemöten. Marianne och Henrik kommer att uppdatera ytterligare till nästa möte.

11. Övriga frågor

Vi har fått en ansökan om en nybildad klubb i Mölndal.

Fredrik och Hasse informerade om informationsträffen de var på om ”de fyra BBBB” Bowling, Bangolf, Biljard och Boule. Någon representant från biljard var inte med denna gång. Likheter och olikheter mellan de olika förbunden. Mycket om att söka bidrag. De andra förbunden får mycket pengar via det kommersiella. Ytterligare ett möte efter årsskiftet är planerat. Både Hasse och Fredrik tyckte att det var intressant.

Under kvällen bröt vi för att äta och då diskuterade vi bl.a. att tävlingskommittén nonchalerar sista datum för inkomna tävlingsansökningar och att de inte bryr sig om att tävlingar uppfyller de krav som finns, ex.vis krav för nationella tävlingar. Trots att tävlingar inte uppfyller kraven tillåts de att fortsätta år efter år, och det utan att de ansökt om dispens för att de inte kan uppfylla något eller några krav.

10. Nästa möte

Nästa möte hålls fysiskt tisdagen den 5 december kl. 17.30 på Södra vägen, därefter avslutar vi med middag, ca kl. 19.00, på något närliggande ställe.

11. Mötets avslutande

Anja förklarade mötet avslutat kl. 20.40.

Vid protokollet:

Marianne Sundkvist
Skr.

Justeras:

Anja Lysén
Ordf.